
 
 
 

 

Ročník 12                                                                                                                                                                Listopad 2014 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          

 

 

 

 

 

 

 
 

 

           Haloween 

Denisa Malá 8. B 

U strašidelné síně 
Vystrašila mě dýně. 
Moje černá kočka 
Má zelená očka. 

Je tu divný vzduch, 
Navštívil nás duch. 
Po koledě vždycky 
Zapálíme svíčky. 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

Proč  po deš ti vylezou na 
češty z í z aly? 

Proč? Když prší, jejich chodbičky 
se zatopí vodou. Víte, že žížaly se 
usilovně zkoušejí dostat nad 
vodu? Pokud by nevylezly, 
utopily by se. 
Proč se po dešti sejdou právě na 
cestě? Hledají pevnější půdu, 
cesty za lijáku nabízejí pevnější 
podloží. 

Jakub Lörinc a Michaela Štíchová 

 

 

  Slovo na úvod 
 

Už jsme otočili naše kalendáře na 
listopad, poslední podzimní měsíc. 
Čeká nás lampionový průvod s 
Martinem. Doufám, že Martinův bílý 
kůň letos přiveze bílou nadílku, aby 
byla pořádná zima! Listopad je také 
doba, kterou většina z nás nemá 
ráda, kvůli tomu zkoušení, písemkám 
a třídních schůzkách (a 
předvánočnímu shonu). Chtěla bych 
popřát hodně štěstí a hlavně žádný 
stres! 

Eva Čmuchařová Samotář 
Byl jeden pán, 
Byl pořád sám. 
Jednoho dne 

přecházel přes koleje, 
málem ho srazil vlak. 

Zvýšil se mu tlak, 
skoro ho trefil šlak. 

Pak si uvědomil, 
že už by možná nebyl. 

Řekl si náhle, 
že ve dvou se to lépe táhne. 

Když domů se vracel, 
svou životní lásku našel. 
Na zmrzlinu spolu zašli, 

byli rádi, že se našli. 

Mája a Vendy 
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Legenda o 

Sigrismarrovi 

Byl jednou jeden kněz, 
který žil v pustině Věčných 
bouří. 
Jmenoval se Sigrismarr, byl 
tam šťastný a spokojený. 
Pomáhal všem okolo sebe. 
Jednoho dne se do jeho 
vesnice přistěhovala jedna 
žena, a ta se jmenovala 
Anna. Sigrismarr se do ní 
zamiloval a hned ji chtěl 
získat, než ji dostane 
někdo jiný. Ale Anna si ho 
všimla dřív a hned k němu 
šla. Sigi byl štěstím bez 
sebe, že našel tu pravou.  
Udělal, co Anna chtěla, ale 
ona měla jiné plány. Když 
se Sigi nekoukal, tak Anna 
popadla sekeru a vrazila 
mu ji do páteře. Sigi 
nemohl uvěřit své 
hlouposti. Když Sigi zemřel, 
v pustině Věčných bouří 
nastal neuvěřitelný mráz. 
Anna se změnila na vílu 
smrti, zabíjela obyvatele 
vesnice a všechno, co jí 
přišlo do cesty, zmrzlo. 
Mezitím se Sigiho duše 
přemístila do podzemní 
kobky nazývané 
Hjalgrimurr. A tak vznikla 
nová bytost Sigrismarr 
Ledový Dráp, která zabíjela 
každého nezvaného hosta 
podzemí. 

 

Rozhovor s kapelou THE-PLAYers 
 

Dne 12. 11. se konal v kinosále naší školy koncert kapely THE-PLAYERS. 
Kapela zahrála dvakrát – nejdříve žákům některých tříd z prvního stupně 
a pak nám starším. Všem se koncert velice líbil a my jsme s nimi po 
vystoupení udělaly krátký rozhovor.  Čas si na nás bohužel udělali jen dva 
členové kapely, a sice Andrej Jurkovič a Martin Ševčík, ale to nevadilo. 
 

-Odkud jste? 
Martin: My jsme každý odněkud jinud. Já jsem původem z Moravy, ale 
momentálně bydlím v Praze. 
 
-Jak jste se poznali? 
Andrej: Péťu jsem poznal v jednom klubu, kde zpíval a hrál a docela se mi 
zalíbil. Zvukař a bubeník se mnou bydleli v jednom městě. Všichni jsme se 
poznali tak nějak náhodou. 
 
-Jak vlastně vzniknul ten váš název? 
Andrej: (smích) Protože jsme všichni takoví hraví a hráči a chceme i 
inspirovat Vás, že je potřeba v životě bojovat, učit se a vzdělávat se. 
  
-Jak dlouho už vystupujete jako kapela THE – PLAYERS? 
Andrej: Tento projekt vzniknul před půl rokem, takže cca dva a půl 
měsíce.  
 
-Věnujete se i jiným činnostem kromě zpívání a hraní? 
Martin: Ani ne. Já mám muziku na plný úvazek, zpívám a navíc ještě 
k tomu hraju na kytaru.  
 
-Máte trému, když vystupujete? 
Martin: Vždycky je taková daná, ta tréma. Spíše taková, že se vám rozbuší 
srdce a podobně, ale není to nic extrémního.  
   
      Marie Lošťáková a Vendy Mišáková, 9. A 
http://markovka52.rajce.idnes.cz/koncert_12_11/ 
 

Pranostiky  Listopad 
 Na svatého Martina, bývá dobrá peřina 

 Přijede- li  Martin na bílém koni, 
metelice za metelicí se honí 

 Martin a Kateřina na blátě, Vánoce na 

ledě 

 Jižní vítr na Martina, bude mírná zima 

 Na svatého Martina, husa nejpěkněji 

zpívá (na pekáči) 

 Na svatého Martina, nejlepší je husina- 

pohleď na hruď i na kosti ,poznáš, jaká 

zima se přihostí  je-li kůžička martinské 

husy hnědá, bude sněhu po milosti. Je-

li kůžička martinské husy bílá, bude 

sněhu dosti 

 

http://markovka52.rajce.idnes.cz/koncert_12_11/


 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

    

Úspěch našich žáků na 1. ročníku golfového turnaje v ČR 

ve SNAGu 

 
První „virtuální“ golfový turnaj v ČR ve SNAGu se odehrál ve dnech 13. a 14. října 2014 
ve 4 školách, kde výuku SNAG golfu zastřešuje společnost CZ Golf. Základní myšlenkou 
celé akce bylo maximálně vtáhnout děti do hry, ukázat jim kouzlo soutěžního SNAGu a 
v neposlední řadě dokázat, že on-line turnaje ( na dálku) je možné uskutečnit nejen na 
papíře, ale i ve skutečnosti. Turnaj se hrál na 9 jamek dle jednotných propozic, 
s maximálním využití školních prostor nebo míst, kde kroužky obvykle probíhají. 
V Třešti se tak turnaj odehrál na fotbalovém hřišti, v Ústí nad Labem na cvičných 
plochách golfového hřiště, v Písku v tělocvičně ( bohužel, vydatné noční deště 
vykonaly své) a v Milovicích nad Labem na přilehlých školních pozemcích. Turnaje se 
dohromady zúčastnilo 28 hráčů. Pro řadu z nich to bylo jejich první soutěžní klání, pro 
všechny potom velký zážitek. Poděkování patří všem přihlížejícím rodičům, 
kamarádům a pedagogům, kteří dětem vytvořili příjemnou turnajovou atmosféru 
.Celkovými vítězi se stal flight: Tereza, Honza a Honza ze ZŠ Třešť s výsledkem 61 ran. 
Druhé místo s 79 ranami vybojovala ZŠ Vojnovičova z Ústí nad Labem. Třetí místo 
obsadila ZŠ Milovice. 
Závěrem můžeme slíbit, že toto byl první, ale v žádném případě poslední turnaj ve 
SNAGu, který společnost CZ Golf bude pořádat, neboť věříme, že tato aktivita se 
jednou celému českému golfu vrátí ve formě nových golfistů nebo pozitivních lidí, kteří 
se na golf dívají bez předsudků. 
 
 

  

 



 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Záložky 2014 
Naše škola se zapojila do projektu „záložky 2014“. Spojili jsme se se školou ŽŠ a 
MŠ Dolný Kubín. Po dlouhém čekání konečně dnes, dne 5.11 dorazily záložky ze 
Slovenska. Všichni byli velice natěšení, záložky se opravdu povedly a všem se 
moc líbily. Děti použily náměty z různých pohádek: 
1.Tri prasátka – Lenka Smidžarová – 7. ročník 
2. Žabča a žabinka – Klára Bištiaková – 5. ročník 
3. Krtko a štúka – Andrea Podstrelena – 7. ročník 
4. Medovníkový domček  - Liana Štefkova – 2. ročník 
5. Nie je škola jako škola – Slavka Dobošova – 4. ročník 
 

Exkurze do Armádního muzea v Praze 
V úterý 21. 10. 14 se zájemci z řad žáků osmých a devátých tříd vypravili do 
Armádního muzea v Praze.  Před otevřením muzea navštívili Národní památník 
na Vítkově se sochou Jana Žižky, největší jezdeckou sochou našeho státu a třetí 
největší bronzovou sochou na světě.  
V muzeu je aktuálně instalována výstava „V zákopech první světové války“, kde 
je na osudech deseti českých vojáků ilustrována krutost první světové války. Žáci 
zde vyplňovali pracovní list, který si pro ně připravili paní učitelky. 
V muzeu jsme také shlédli stálé výstavy věnované armádě za „první republiky“ a 
období druhé světové války s množstvím ukázek uniforem, výstroje i výzbroje 
nejen tehdejší československé armády. 

 

 


